

圖資與檔案學刊

第 11 卷第 2 期 (第 95 期) | 2019 年 12 月 ISSN: 2412-1800 DOI: 10.6575/JILA

目次

序言	i-iv
學術論文	
吸引力要素與小說的組織與檢索 林奇秀	1-36
社會企業文獻計量統合分析與替代計量探索研究 黃元鶴	37-77
《故宮季刊》、《故宮學術季刊》及《國立臺灣 大學美術史研究集刊》中國書畫藝術研究論文引用文獻特性探析 葉淑慧	78-116
基於主動式學習之古漢語斷句系統發展與應用研究 徐志帆、張鐘	117-145
實務工作報告	
政興學術：政大學術集成開發經驗分享 張家成、游宗霖	146-159

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 11, No. 2 (No.95) | December 2019

ISSN: 2412-1800 DOI: 10.6575/JILA

Contents

Editorial	i-iv
Research Articles	
Appeal Factors and the Organization and Retrieval of Fictional Works <i>Chi-Shiou Lin</i>	1-36
The Meta-analysis of Bibliometrics Research and Exploration of Altmetrics for Social Enterprise Literatures <i>Yuan-Ho Huang</i>	37-77
Citation Analysis on the Literature Cited in the Studies of Chinese Painting and Calligraphy Published in the <i>NPM Quarterly</i> , <i>NPM Research Quarterly</i> , and <i>Taida Journal of Art History</i> <i>Shu-Hwei Yeh</i>	78-116
Development and Application of an Ancient Chinese Sentence Segmentation System Based on Active Learning <i>Chi- Fan Hsu & Chung Chang</i>	117-145
Practical Report	
An Introduction of National Chengchi University Academic Hub <i>Chia-Cheng Chang & Zong-Lin You</i>	146-159